
Uppstartsmöte Hagunda IF Friidrott 

12:e januari 2019 kl.13.00, Lilla Kil 10 (hos Anders). 

På mötet: Anders Wessman, Khalil Charaja, Germund Mathiasson, Erzsébet Nagy, Elisabeth Balcom 
och Bruno Malabeux 

1. Elisabeth Balcom utses till sekreterare. 
2. Hagunda IF Friidrott behöver flera nya ledare. Ett mail till föräldrarna sändes av Germund 

före jul angående behovet av flera ledare men det har inte gett några svar. Målet är att ha 3 
ledare/grupp för att kunna dela på träningsplanering etc.  
Hur går vi vidare?  

 Anders tar fram ett förslag till uppgiftbeskrivning för ”Assisterande ledare”. 

 Anders och Germund hjälps åt att sända ytterligare ett mail innan januari månads slut.  

 Innan februari månads slut kalla till föräldramöte om situationen inte har löst sig.  

Vi behöver skriva ned vad det innebär att vara ledare inför ett ev. föräldramöte. Påtala att det 
finns kurser att gå på bekostnad av föreningen. (Bruno söker pengar centralt till föreningen när 
han vet att någon går en kurs). Ett föräldramöte med alla grupper tillsammans eller var för sig 
beslutades ej. Germund hjälper gärna till någon träning vid behov tills det löst sig. 

Action 1: Ta fram ett förslag till uppgiftbeskrivning för ”Assisterande ledare” – Anders. 

Action 2: Skicka ut mail för att påminna om behov av fler ledare – Anders o Germund.    

Action 3: Innan februari månads slut kalla till föräldramöte om situationen inte är löst. – Alla.  

3. Möteskalender för 2019:  
- 9:e april, planering av Hagundaspelen. 
- 14:e juni, uppsamlingsmöte och en bit mat samt ev. planering av Vängeloppet. 
- 20:e augusti, uppstartsmöte med terminsplanering och om att starta en till grupp för barn 

födda 2012/2013? 

Action 4: Lägg in i datumen i kalendern – Anders.  

4. Ekonomin är god. Hagunda IF Friidrott har i dag 54 975kr på kontot och ca.1000kr i 
handkassan. Drygt 8000 kr kommer att gå till pågående inköp av material. Khalil gör en lista 
med förslag vad pengarna bör/kan användas till.  

Action 5: Förslagslista på vad vi kan utnyttja kassan till – Khalil. 

5. Dokumenthantering. På laget.se finns plats för att lagra mötesprotokoll, träningsplaneringar 
etc. Germund ”städar” bland träningsplaneringar.  
 
Action 6: Städa upp bland träningsplaneringar – Germund. 

Action 7: Gå igenom policys och annat material – Alla 

Action 8: Skapa mapp för att spara mötesprotokoll – Anders. 
 

6. a. Marcus Phersson fortsätter glädjande nog som kassör. 



b. Anders är kontaktperson för bokningar av hallen i Vänge och på IFU. Varje grupp 
ansvarar själv för eventuell avbokning senast 5 arbetsdagar innan. En timme i Vänge 
gymnastiksal kostar 155kr/timme. Avbokning sker genom att maila till Föreningsservice 
Bokning vid Uppsala Kommun: bokning@uppsala.se 
  
c. Anders har beställt friidrottsmaterial/utrustning för drygt 8000kr varav 4000kr har skänkts 
till det ändamålet av Lions. 
 
d. Elisabeth ansvarar för beställning av kläder och kontakt med Klubbhuset på IFU som nu 
har en stämpel för tryck som passar på både T-shirts och linnen. Friidrottskassan har betalat 
ryggtryck och namn på alla plagg och föräldrarna har betalat plaggen på de beställningar som 
gjorts innan jul. Förslag att sätta upp ett datum på hösten och ett på våren för beställning av 
kläder. 
 
e. Flera barn har varit med på Uppsala Indoor games nu i januari och två av barnen har varit 
till Gävle Indoor games i december månad som båda har många deltagare. Vi beslutar att ha 
som mål att åka till en gemensam lite mindre tävling nu på våren förslagsvis Marmakampen 
som brukar vara den 6e juni i Alunda (de håller även i Marmaspelen i slutet på augusti). 
Elisabeth mailar och frågar om datum och anmälan då inget finns på deras hemsida än. 
Föreningen betalar tills vidare anmälningsavgifterna till de tävlingar barnen är med i. På 
friidrottsanmälan.se kan man se aktuella tävlingar och sista anmälningsdatum. 
 
Action 9: Kolla upp Marmakampen – Elisabeth. 
 

7. Struktur på IFU-träningarna.  

Anders ansvarar för att skapa aktivitet och kalla till träning via laget.se.  

Vi enas om återkommande rutiner: 

 Samling 

 Gå igenom ordningsregler 

 Gemensam uppvärmning med styrka 

 Dela upp i grupperna för att träna på olika grenar eller hinderbana för de yngre 

 Gemensam fika 13.45 – 14.00 
 Fortsätta i grupperna för att träna på olika grenar.  

 Gemensam avslutning med stretching 
 

8. Frågeställning om ny grupp (2012/2013) får tas upp på möte i augusti inför terminsstart. 
9. Rapportering Hagunda IF:s styrelsemöte: - Vi hade ingen representant på senaste 

styrelsemötet. 

Action 10: Ta fram ordningsregler för IFU och andra träningar - Anders 

Övriga frågor: 

1. Nycklar: Från föreningsservice har Elisabeth, Anders och Erzsébet nycklar till idrottshallen. 
Khalil kommer att hämta ut en nyckel och Germund lämna sin åter. Utöver det finns två 



”Spolnycklar” som Anders och Germund har. Germund ska lämna sin till Elisabeth. Dessa går 
till förrådet från utsidan och kan användas när vi har uteträning.  

2. Kod till ytterdörr till träningshallen fungerar ej utan tagg efter att vi kommit dit. Germund ska 
anmäla så att koden ska fungera att låsa upp med till barn och föräldrar. 

3. Spjut och stavar. Germund har spjuten och de ska överlämnas till Elisabeth som kommer att ta 
med dem till förrådet i sporthallen. Stefan Ramqvist har stavarna och Anders har ett ställe han 
kan ha dem hemma. Action 11: Ta över stavarna från Stefan - Anders.  

4. Förfrågan om barn med särskilda behov från en sjukgymnast. Föräldrarna får höra av sig för 
att se på möjligheterna. Action 12: Svar på mailförfrågan – Germund. 

5. En innebandytränare har till Elisabeth ställt förfrågan om löpträning/löpteknik från friidrotten 
på gemensam träning. Förslagsvis skulle vi kunna ha en samling innan terrängserien för 
löpteknik för att också locka fler att sedan vara med på terrängserien. Elisabeth pratar med 
Stefan som i sin tur har kontakt med Anna och Anna-Karin som anordnar terrängserien. 
Förfrågan om terrängseriens datum för våren kommer också att göras. Action 13: Löpträning 
innan terrängserien – Elisabeth. 

6. Alla aktuella friidrottstränare har visat upp utdrag från polisregistret under de senaste 5 åren. 
7. Utdelning av ungdomsmärken: Germund ska lämna ett till Lisa då vi inte hade tillräckligt 

hemma vid utdelning efter Hagundaspelen och skriva ned regler för utdelning i fortsättningen. 
8. Bruno önskar att vi tar över eller tar tillbaka ”Vängeloppet”. Vi lämnar det tom mötet den 

14/6. Bruno och Anders håller mailkontakt/korrespondans. 
9. ”Böbe”sammanställer resultaten från Hagundaspelen vt2018 och ht2018.  

Action 14: Sammanställ resultat - Böbe  
10. Vi behöver ha en mall för alla grupper med fasta rutiner och regler. Action 15: Ta fram en 

mall – Anders 
11. Vi siktar på att åka med alla i klubben på Marma-kampen som troligtvis går av stapeln 6/6. 

 

 

 

 

   

 

 


